




JABATAN KERJA RAYA KENYATAAN TENDER

(Signature)
SI MOHD JALIL BIN ESMAN, PQS
 Juruukur Bahan Penguasa
 Bahagian Kontrak & Ukur Bahan
 Jabatan Kerja Raya Johor

LAMPIRAN A

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tarikh Mengisi Borang Saringan Wajib	Harga Dokumen & Tarikh Dokumen Mula Boleh Dimuat Turun	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Negeri Johor	<p>NO. TENDER : JKR/NEG/J/ JB/07/2025(T)</p> <p>KERJA-KERJA MENAIKTARAF BUMBUNG PEJABAT DAERAH DI PEJABAT DAERAH DAN TANAH JOHOR BAHRU, MUKIM BANDAR, JOHOR BAHRU DAN KERJA-KERJA BERKAITAN</p>	BUMIPUTERA *T1	<p>CIDB</p> <p>GRED G3</p> <p>KATEGORI B</p> <p>PENGKHUSUSAN B04 & B15</p> <p><i>(KEBENARAN KHAS TIDAK DIBENARKAN)</i></p>	<p><u>Borang Saringan Wajib</u></p> <p>11.3.2025 (SELASA) HINGGA 14.3.2025 (JUMAAT)</p> <p>Sebelum jam 11.59 malam</p> <p>Pautan : https://forms.gle/NyEYavEWn5FCDaYG8</p>  <p>Lengkapkan Google Form di pautan tertera di atas atau Scan kod QR code diberi</p>	<p>Dokumen Tender dijual dengan harga : RM 50.00 (secara instant Transfer)</p> <p>i. Hanya petender yang LAYAK (melempi saringan wajib) akan menerima e-mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran bagi harga jualan dokumen dan kaedah bayaran.</p> <p>ii. Bayaran hendaklah dibuat dalam tempoh Tiga (3) hari secara Instant Transfer sahaja selepas penerimaan e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender.</p> <p>iii. Penjualan Dokumen Tender dalam Salinan Keras (Hardcopy) adalah secara manual (bersemuka di kaunter.) Hanya Petender yang LAYAK dan mengemukakan slip bayaran dan borang pengesahan bayaran yang dihubungi oleh PMT sahaja akan dibenarkan mengambil Dokumen Tender di <u>Kaunter Jualan Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan JKR Negeri Johor.</u></p> <p>iv. Tarikh dokumen mula dijual adalah pada 21.3.2025 (Jumaat) hingga 24.3.2025 (Isnin) sebelum jam 5.00 Petang</p> <p>v. Tempoh mengambil Dokumen Tender adalah pada 26.3.2025 (Rabu) hingga 9.4.2025 (Rabu)</p>	<p>Pejabat Pengarah Kerja Raya Negeri Johor, Aras 5, (Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan) Bangunan Dato' Abdul Rahman Andak, Kota Iskandar, 79582 Iskandar Puteri, Johor.</p> <p>16.4.2025 Sebelum jam 12.00 Tengahari (RABU)</p> <p>Tender yang lewat tidak akan diterima</p> <p>Dokumen Tender boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahan Kepada Petender</p>

Lawatan tapak dan taklimat tender adalah **DIWAJIBKAN.**

Berkumpul di Bilik Mesyuarat PEJABAT DAERAH DAN TANAH JOHOR BAHRU, Jalan Datin Halimah, Larkin Jaya, 80350 Johor Bahru, Johor Darul Ta'zim
 PADA 19.3.2025 (RABU) JAM 10.00 Pagi . Sila hubungi di talian Inl 07-224 1963

Pendaftaran Kontraktor

- i) Petender mempunyai PPK & SPKK atau PPK & Sijil PUKONSA atau PPK & Sijil UPKJ dalam gred/kelas, kategori dan pengkhususan yang ditetapkan dalam kenyataan tender.

Borang Penyertaan Tender

- i) Petender **WAJIB MENGISI BORANG SARINGAN WAJIB** dipautan berikut bermula **11.3.2025 (SELASA) hingga 14.3.2025 (JUMAAT) sebelum jam 11.59 malam**.
Hanya petender yang telah memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan dan melepasi saringan wajib akan disenarai pendek untuk proses selanjutnya.
- ii) Petender yang telah disenarai pendek akan menerima e-mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran harga jualan dokumen dan kaedah bayaran.
Bayaran hendaklah dibuat dalam tempoh Tiga (3) hari selepas penerimaan e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender.
- iii) Penjualan **DOKUMEN TENDER** dalam **Salinan Keras (Hardcopy)** adalah secara manual (bersemuka di kaunter). Hanya petender yang **LAYAK** dan mengemukakan slip bayaran dan Borang Pengesahan Bayaran yang dihubungi oleh PMT sahaja akan dibenarkan mengambil Dokumen Tender di Kaunter Jualan Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan JKR Negeri Johor.
- iv) **Tempoh mengambil Dokumen Tender adalah pada 26.3.2025 (RABU) sehingga 9.4.2025(RABU)**

Dokumen Meja Tender

- i) Dokumen Meja Tender boleh disemak semasa waktu pejabat.

Waktu Dokumen Meja Tawaran boleh disemak adalah seperti berikut :-

Ahad hingga Rabu	-	8.30 pagi - 12.00 t/hari 2.00 ptg - 3.30 ptg
khamis	-	8.30 pagi - 12.00 t/hari 2.00 ptg - 3.30 ptg

- ii) Bayaran bagi Dokumen Tender hendaklah dibayar secara atas talian secara transaksi segera (Instant transfer) sahaja. Bukti transaksi serta borang Pengesahan Bayaran perlu dikemukakan melalui e-mel kepada PMT di alamat akaun onlinepayment.jkrhq@johor.gov.my dan disalinkan kepada email projek di alamat ubjkrj.johorbahru@johor.gov.my
- iii) Sebarang kesilapan perolehan dalam membuat bayaran akan mengakibatkan petender tidak dapat membeli dokumen tender dan bayaran tidak akan dikembalikan.

* Jenis Pendaftaran	T1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan.
	A1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% oleh warganegara.
	A2	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai equiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.